
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch 

zo dňa 14.03.2023 

 

Prítomní: Ing. Erik Král – predseda, Denisa Branikovičová, Dušan Káčer, Ing. Svetlana 

Kolláriková Zaujcová, PhDr. Katarína Kompasová, PhD., PhDr. Ingrid Meňky, Pavol Obertáš, 

RNDr. Marta Rácová, Mgr. Miloslav Špoták, ThDr. Tibor Ujlacký, PhD., Ing. Vladimír Vnuk, 

doc. PhDr. Katarína Welnitzová, PhD. 

Ospravedlnení:  

Neospravedlnení:  

Prizvaní: Mgr. Dagmar Bojdová – vedúca odboru kultúry, Mgr. Mariana Záturová – vedúca 

Turistického informačného centra, M.A. Katarína Živanović, PhD. – riaditeľka Kreatívneho 

centra, Ing. Alena Pivarčiová – referentka pre cestovný ruch, Mgr. Lenka Sovičová – referentka 

pre kultúru 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie, kontrola plnenia uznesení 

2. Informatívna správa – Kreatívne centrum Nitra 

3. Etapovitý plán rozšírenia interaktívnej zóny v TIC 

4. Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť 

Podpora a rozvoj cestovného ruchu a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

5. Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť 

Kultúra a kreatívny priemysel – realizácia podujatí, aktivít, celoročnej činnosti a tvorby 

a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

6. Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť 

Kultúrne pamiatky a pamätihodnosti a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

7. Informatívna správa – Plnenie akčného plánu za rok 2022 – odbor kultúry 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

K bodu č.1: 

Otvorenie, kontrola plnenia uznesení 

p. Král otvoril zasadnutie komisie. Privítal prítomných a skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná.  

p. Rácová avizovala pripomienku k programu, za bod 1 navrhla zaradiť bod „Stanovisko 

k zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia komisie zo dňa 14.2.2023“. 

Komisia jednohlasne schválila program zasadnutia komisie. Program po doplnení vyzerá 

nasledovne: 

1. Otvorenie, kontrola plnenia uznesení 

2. Stanovisko k zápisnici k predchádzajúceho zasadnutia komisie zo dňa 14.2.2023 

3. Informatívna správa – Kreatívne centrum Nitra 

4. Etapovitý plán rozšírenia interaktívnej zóny v TIC 

5. Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť 

Podpora a rozvoj cestovného ruchu a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

6. Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť 

Kultúra a kreatívny priemysel – realizácia podujatí, aktivít, celoročnej činnosti a tvorby 

a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 



7. Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť 

Kultúrne pamiatky a pamätihodnosti a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

8. Informatívna správa – Plnenie akčného plánu za rok 2022 – odbor kultúry 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

p. Král prešiel ku kontrole uznesení. Informoval, že k uzneseniu č.18 o smernici k používaniu 

loga mesta Nitry sa vyjadril OKaP. Momentálne je smernica na pripomienkovaní na právnom 

referáte, následne bude zverejnená vo vnútorných priečinkoch MsÚ. 

 

K bodu č.2: 

p. Rácová vysvetlila, že túto pripomienku vzniesla kvôli tomu, že v zápisnici zo 14.2.2023 sa 

objavila veta, ktorá bola doplnená až po zasadnutí komisie, pričom zápisnica má obsahovať len 

to, čo je obsahom rokovania komisie. Ak sa niečo po skončení rokovania udeje, môže sa spraviť 

zápis a predseda to môže zobrať na vedomie, môže to komisii oznámiť mailom. Ale ak 

o niečom komisia nerokuje, nemôže sa to ocitnúť v zápisnici. Ide o vetu pri uznesení 

č.17/2023: „EDIT: Po skončení zasadnutia komisie bolo zistené, že voľba neprebehla v zmysle 

Zásad pre zriaďovanie a činnosť komisií Mestského zastupiteľstva v Nitre, voľba sa teda bude 

opakovať na najbližšom zasadnutí komisie.“ 

p. Král ozrejmil, že doplnenie zápisnice vzniklo kvôli nejasnosti ohľadne zásad zriaďovania 

komisií. 

p. Obertáš avizoval, že po zverejnení zápisnice zo 14.2.2023 si zápisnicu prečítal s tým, že 

medzitým čítal aj zápisnicu z komisie územného plánovania, kde bolo uvedené, že p. Mezei 

vítal prínos člena odbornej verejnosti na poste predsedu komisie v minulom volebnom období. 

V zápisnici spomínanej komisie je uvedené, že p. Štefek reagoval pozitívne s tým, že to bude 

možné po predložení návrhu poslancov MZ v Nitre na zapracovanie do rokovacieho poriadku 

komisií MZ v Nitre. p. Obertáš tiež víta, že na post podpredsedníčky komisie kultúry, 

kreatívneho priemyslu a cestovného ruchu bola zvolená p. Meňky, ale obáva sa, aby to nebolo 

problematické, že to nie je v súlade s rokovacím poriadkom.  

p. Král doplnil, že mal v úmysle otvoriť túto tému v bode „Rôzne“ s tým, že na základe týchto 

okolností chcel navrhnúť zvoliť aj druhého podpredsedu, tentokrát z radov poslancov. 

p. Špoták uviedol, že v zásadách zriaďovania komisií je uvedené, že predsedom komisie musí 

byť poslanec MZ, podpredsedom môže byť ľubovoľný člen komisie. Voľba podpredsedníčky 

teda prebehla v súlade so zásadami. 

p. Bojdová doplnila, že zrejme bol zle interpretovaný článok 5, ktorý hovorí: „Zasadnutia 

komisie vedie jej predseda, v jeho neprítomnosti podpredseda alebo iný člen komisie – 

poslanec MZ.“ Čiže zasadnutia vedie buď predseda, v jeho neprítomnosti podpredseda. Ak by 

sa stalo, že na zasadnutí nie je prítomný ani predseda a ani podpredseda, toto zasadnutie môže 

viesť člen komisie, ktorý je poslancom MZ.  

p. Rácová je rada, že to bolo vysvetlené, požiadala predsedu a zapisovateľa, aby sa 

neopakovalo, že do zápisnice sa dostane niečo, čo nebolo predmetom rokovania. Navrhuje, aby 

sa komisia vyjadrila hlasovaním, že voľba podpredsedníčky prebehla v súlade so zásadami a je 

platná, aby to nikto nemohol spochybniť.  

p. Král sa ospravedlnil za nedorozumenie. 

p. Obertáš sa spýtal, či by bolo možné, aby návrh zápisnice pred podpisom predsedu komisie 

zaslal zapisovateľ členom komisie na odsúhlasenie, aby sa mohli vyjadriť k prípadným 

nezrovnalostiam do troch dní. 

p. Rácová súhlasí s týmto návrhom. 



p. Bojdová uviedla, že komunikovala s pani Trojanovičovou (vedúcou odboru organizačného), 

ktorá potvrdila, že podpredsedom môže byť aj člen komisie z radov občanov. 

p. Špoták doplnil, že v rokovacom poriadku je uvedené, že zápisnicu podpisuje predseda 

a sekretár, ktorí zodpovedajú za správnosť a úplnosť zápisnice, čiže nie je potrebné ju posielať 

členom komisie na pripomienkovanie. Ale ak sa na tomto postupne zhodne komisia, môže sa 

zaviesť takýto postup. Len treba rátať s tým, že bude neskôr zverejnená.  

p. Král si myslí, že tri dni nie sú nejakým veľkým zdržaním. 

p. Rácová si myslí, že k posielaniu zápisnice nie je potrebné prijímať uznesenie, stačí 

všeobecná dohoda členov komisie. Spýtala sa, či by s tým mal zapisovateľ problém, 

zapisovateľ sa vyjadril, že to problém nie je, prípadné pripomienky k zápisnici teda môžu 

členovia komisie zaslať zapisovateľovi do troch dní od jej odoslania. 

 

Uznesenie č. 19/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p o t v r d z u j e 

 

platnosť hlasovania o voľbe podpredsedníčky Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny 

priemysel a cestovný ruch, ktorou sa stala PhDr. Ingrid Meňky. 

 

(H: za – 12, proti – 0, zdržal sa – 0) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.3: 

Informatívna správa – Kreatívne centrum Nitra 

p. Král privítal riaditeľku KC Nitra p. Živanović a predstavil ju komisii (keďže na minulom 

zasadnutí bol za KCN prítomný p. Petrík). 

p. Živanović avizovala, že každomesačné správy o fungovaní KCN majú rovnakú štruktúru – 

informujú o tom, v akom stave sa nachádza tento projekt. Ak by členovia chceli zmeniť túto 

štruktúru, p. Živanović im vie vyjsť v ústrety; základom je, že členovia komisie sú pravidelne 

informovaní o tom, čo sa deje s projektom. Predstavila a opísala 3 druhy aktivít v projekte: 

Hlavná aktivita 1 – týka sa renovácie budov, technického zariadenia budov a nábytku, tiež 

v akom stave sú financie a ľudské zdroje. Dynamika refundácie nevyzerá ružovo, MK SR 

zatiaľ nepreplatilo sumu vo výške 768.000,-€. Spomenula, že prebehlo stretnutie s MK SR na 

MsÚ aj za účasti pána primátora, na ktorom sa riešila aj spomínaná refundácia. Na stavbách na 

Kine Palace a na budovách na Martinskom vrchu vznikajú práce naviac, ale dobrou 

informáciou je, že vďaka tomu, že VO bolo ukončené s dvojmiliónovou rezervou, vie KCN 

tieto peniaze použiť na tieto práce naviac (prísľub MK SR). Avizovala, že na najbližšie 

zasadnutie MZ bude predložená žiadosť o zmenu rozpočtu KCN, aby mohli zaplatiť indexáciu. 

Dodala, že v rámci ľudských zdrojov sa v KCN situácia trochu zmenila, komunikáciu s MK 

SR prevzal vedúci odboru projektového a strategického riadenia p. Ballay, verejné 

obstarávanie bude zastrešovať vedúci odboru verejného obstarávania p. Moravec  a žiadosti 

o platbu bude robiť zamestnanec odboru projektového a strategického riadenia. Momentálne 

sú v KCN otvorené dve pracovné pozície. 

Hlavná aktivita 2 – na ňu je naviazaných 5 merateľných ukazovateľov, 1 musí byť splnený do 

konca roka 2023, ďalšie do konca roka 2028. 

Hlavná aktivita 3 – aktivity pre širokú verejnosť, merateľný ukazovateľ je počet druhov aktivít. 

Zatiaľ realizovali 3, chýba jedna konferencia (predpoklad je do konca septembra) a stáže.  



Spomenula aktivity v tomto mesiaci – 3 diskusie (vo Vile K – Miesta pre živú kultúru a rozvoj 

komunít, v Dome Matice slovenskej – Práca dramaturga v nezávislom divadle a opäť vo Vile 

K – prednáška s dizajnérmi Andrej&Andrej – vizuálna identita mesta Nitry). Na záver 

vystúpenia p. Živanović poprosila poslancov, aby sa viac informovali o projekte, resp. ak majú 

poslanci záujem o akékoľvek informácie o projekte Kreatívne centrum Nitra, je prístupná 24/7, 

teda poslanci sa môžu zastaviť a informovať sa kedykoľvek, aby mali čo najlepší prehľad 

o fungovaní KCN. 

 

Uznesenie č. 20/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p r e r o k o v a l a 

 

Informatívnu správu o Kreatívnom centre Nitra 

 

a 

 

b e r i e    s p r á v u     n a     v e d o m i e 

 

(H: za – 12, proti – 0, zdržal sa – 0) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.4: 

Etapovitý plán rozšírenia interaktívnej zóny v TIC 

p. Záturová pomocou prezentácie priblížila priestor pred, počas a po prerábke priestoru. 

Opísala postup nahrávky hier a konečnú podobu detskej zóny. Spomenula, že 20.2.2023 

otvorili v TIC túto detskú zónu, nasledujúci týždeň dali o tomto projekte vedieť cez stránku 

Edupage školám v meste. Rozhodli sa využiť tento priestor aj kvôli tomu, aby sa mohli 

návštevníci v TIC zdržať dlhšie. Priestor je momentálne dimenzovaný pre 15 detí, cieľová 

skupina sú deti MŠ a deti ZŠ 1-4.ročník. V II.etape by chceli v TIC využiť aj chodbu v dĺžke 

18,5m po oboch stranách a následne využiť aj ďalšiu miestnosť v TIC. V budúcnosti by chceli 

využiť aj priestor nádvoria na letné aktivity. Tieto vnútorné aktivity už nie sú limitované 

počasím, čo je ďalšia výhoda. 

p. Rácová oceňuje kreativitu a aktivity pre vzdelávanie a zážitkové učenie najmä pre školy 

a pre deti. Spýtala sa na formu financovania projektu. 

p. Záturová reagovala, že im pomohla covidová dotácia za ušlý zisk prevádzky, z nej 

financovali vybavenie. Rovnako pomohla podpora NSK a dotácia na cyrilometodské aktivity, 

čiže aj v rámci tejto zóny sa bude prezentovať cyrilometodská tradícia. Steny vyrobili pomocou 

vkladu NOCR. Vyskladali to teda viaczdrojovo. Aktivity pre verejnosť robili v rámci 

sieťovania a dobrovoľníctva. 

p. Pivarčiová doplnila, že projekt „7 pahorkov“ je široko uchopiteľná téma, ktorá spája mnoho 

oblastí (príroda, história, ekológia...), preto sa tu dá pracovať s udržateľnosťou a zároveň 

kombinovať a variovať granty. 

p. Welnitzová spomenula, že sa zúčastnila samotného otvorenia tohto priestoru, ocenila by 

podobné aktivity aj pre staršie vekové kategórie. 

p. Obertáš navrhol, aby sa vyčlenili finančné prostriedky na pokračovanie tohto projektu vo 

výške 5.000,-€. 

 



 

Uznesenie č. 21/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p r e r o k o v a l a 

 

správu o etapovitom pláne rozšírenia interaktívnej zóny v TIC 

a 

 

o d p o r ú č a 

 

vedúcemu odboru ekonomiky zapracovať do návrhu rozpočtových zmien sumu vo výške 

5.000,-€ pre potreby TIC na projekt TICadlovo 

 

(H: za – 11, proti – 0, zdržal sa – 1) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.5: 

Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Podpora 

a rozvoj cestovného ruchu a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

p. Pivarčiová informovala, že na cieľovú oblasť Podpora a rozvoj cestovného ruchu bolo 

podaných 12 žiadostí, v skratke predstavila tieto žiadosti. Na podporu je v rozpočte mesta Nitry 

vyčlenených 12.000,-€. Podotkla, že ak má komisia záujem vedieť viac o podpore v tejto 

oblasti v minulosti, informácia o všetkých podporených projektoch je zverejnená na stránke 

TIC.  

p. Obertáš oznámil, že pri žiadosti č. 1 má konflikt záujmov, túto žiadosť teda hodnotiť 

nebude. 

p. Pivarčiová dodala, že hodnotitelia rozdeľujú dokopy 100bodov v rámci hodnotenia 

všetkých žiadostí. Všetky projekty budú hodnotiteľom sprístupnené cez egrant, aby sa mohli 

oboznámiť so zameraním projektu, rozpočtom a pod. v plnom znení, ako ho žiadatelia podali. 

 

Uznesenie č. 22/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p r e r o k o v a l a 

 

Informatívnu správu o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Podpora 

a rozvoj cestovného ruchu a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí, 

 

b e r i e     s p r á v u      n a      v e d o m i e  

 

a 

 

s c h v a ľ u j e 

 



bodovú hodnotu kritérií na hodnotenie žiadostí o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Podpora 

a rozvoj cestovného ruchu. 

 

(H: za – 12, proti – 0, zdržal sa – 0) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.6: 

Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Kultúra 

a kreatívny priemysel – realizácia podujatí, aktivít, celoročnej činnosti a tvorby a schválenie 

kritérií na hodnotenie žiadostí 

p. Bojdová informovala, že v rámci tejto oblasti eviduje odbor kultúry 78 žiadostí. Celková 

suma vyhradená v rozpočte pre túto cieľovú oblasť je vo výške 96.000,-€. Zdôraznila, 

V prijatom všeobecne záväznom nariadení prijatom v roku 2019 je podmienka, že v rámci 

dotačných schém môže byť podporená iba jedna žiadosť jedného subjektu v rámci jednej 

oblasti (v prípade, že si jeden žiadateľ podal napr. 3 žiadosti, môže byť podporená len jedna 

žiadosť tohto žiadateľa). Upozornila, že v grantovej schéme sú aj projekty, ktoré sú nosné 

v rámci spolupráce s Mestom Nitra (Divadelná Nitra, Akademická Nitra, Univerzitné dni 

a pod.).  

p. Sovičová avizovala, že hodnotitelia pri tejto schéme prerozdeľujú 130bodov, upozornila na 

kritérium „Udržateľnosť projektu“. Spomenula, že 4 projekty si podala Univerzita Konštantína 

Filozofa a 3 projekty Združenie architektov Nitry. Komisii ukázala postup pri bodovaní 

žiadosti v programe egrant. 

V rámci tejto dotačnej schémy majú konflikty záujmov títo členovia: Pavol Obertáš (žiadosť 

č.3 a č.73), Svetlana Kolláriková Zaujcová (žiadosť č.15), Katarína Kompasová (žiadosť č.17, 

žiadosť č.37, žiadosť č.70 a žiadosť č.74), Erik Král (žiadosť č.27, žiadosť č.29 a žiadosť č.39), 

Vladimír Vnuk (žiadosť č.48) a Ingrid Meňky (žiadosť č.53). 

p. Obertáš sa spýtal, čo sa dá hodnotiť v rámci envirohľadiska, myslí si, že sa to veľmi zle 

hodnotí. Uvažoval, čo všetko sa dá urobiť, aby projekt získal 5 bodov. 

p. Bojdová odpovedala, že to hodnotitelia uvidia až pri hodnotení projektov. O prideľovaní 

financií sa komisia bude baviť na svojom budúcom zasadnutí. 

p. Káčer skonštatoval, že je dobré spojiť sa aj s KCN, keďže niektoré projekty týkajúce sa 

kreatívneho priemyslu, ktoré nemusia byť podporené komisiou, môžu spolupracovať v rámci 

Kreatívneho centra (možno aj nefinančnou formou). 

 

Uznesenie č. 23/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p r e r o k o v a l a 

 

Informatívnu správu o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Kultúra 

a kreatívny priemysel – realizácia podujatí, aktivít, celoročnej činnosti a tvorby a schválenie 

kritérií na hodnotenie žiadostí, 

 

b e r i e     s p r á v u      n a      v e d o m i e  

 

a 

 

s c h v a ľ u j e 



 

bodovú hodnotu kritérií na hodnotenie žiadostí o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Kultúra 

a kreatívny priemysel – realizácia podujatí, aktivít, celoročnej činnosti a tvorby. 

 

(H: za – 12, proti – 0, zdržal sa – 0) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.7: 

Informatívna správa o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Kultúrne 

pamiatky a pamätihodnosti a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí 

p. Bojdová uviedla, že v rámci tejto dotačnej schémy boli prijaté 4 žiadosti. V rozpočte Mesta 

Nitry je na túto cieľovú oblasť vyhradená suma vo výške 20.000,-€.  

p. Sovičová doplnila, že v rámci tejto schému hodnotitelia prerozdeľujú 100 bodov. 

 

Uznesenie č. 24/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p r e r o k o v a l a 

 

Informatívnu správu o prijatých žiadostiach o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Kultúrne 

pamiatky a pamätihodnosti a schválenie kritérií na hodnotenie žiadostí, 

 

b e r i e     s p r á v u      n a      v e d o m i e  

 

a 

 

s c h v a ľ u j e 

 

bodovú hodnotu kritérií na hodnotenie žiadostí o pridelenie dotácií pre cieľovú oblasť Kultúrne 

pamiatky a pamätihodnosti 

 

 

(H: za – 12, proti – 0, zdržal sa – 0) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.8: 

Informatívna správa – Plnenie akčného plánu za rok 2022 – odbor kultúry 

p. Bojdová predstavila informatívnu správu – Akčný plán k stratégii rozvoja kultúry 

a kreatívneho priemyslu, ktorá bola schválená v roku 2020 po úzkej väzbe na kandidatúru 

mesta Nitry na titul EHMK2026. Vznikla v spolupráci s rôznymi aktérmi a odbormi. 

V stratégii sú pokryté viaceré oblasti od dostupnej kultúry cez kreatívny priemysel, kultúrne 

dedičstvo, kultúrny priestor až k identite destinácie.  

p. Káčer mal pripomienku, do akej miery sa zmenili ciele skrz nezískanie titulu EHMK a aké 

budú tie merateľné ukazovatele. 

p. Bojdová avizovala, že po vyhodnotení tohto akčného plánu nasleduje príprava akčného 

plánu na roky 2023-2024, ktorý bude odbor kultúry pripravovať v úzkej súčinnosti s komisiu 

kultúry, kreatívneho priemyslu a cestovného ruchu. 



p. Káčer doplnil, že končí projekt IROP a zároveň kultúra ako taká vypadla aj z plánu obnovy, 

všetky inštitúcie teda budú musieť pracovať s internými zdrojmi a financiami, ktoré sú teraz 

naalokované a bude potrebné sa poobzerať po iných zdrojoch, ktoré súvisia s kultúrou. 

Najbližšie nejaké plánované čerpanie bude až v roku 2025. Iné peniaze nie sú, je potrebné si 

vystačiť len s peniazmi, ktoré sú v rozpočte. 

p. Obertáš poďakoval za veľmi dobrú pripomienku pána Káčera, myslí si, že by sa mal zvýšiť 

členský vklad mesta v NOCR. 

p. Rácová si myslí, že tieto podnety komisie sú veľmi dôležité aj pre rokovanie MZ. 

 

Uznesenie č. 25/2023 

Komisie MZ v Nitre pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch zo dňa 14.03.2023 

 

Komisia pre kultúru, kreatívny priemysel a cestovný ruch  

 

p r e r o k o v a l a 

 

Informatívnu správu – Plnenie akčného plánu za rok 2022  

a 

 

b e r i e    s p r á v u     n a      v e d o m i e 

 

 

(H: za – 12, proti – 0, zdržal sa – 0) – uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č.9: 

Rôzne 

p. Bojdová poprosila hodnotiteľov, aby hodnotili všetky projekty. 

p. Král oznámil, že v pôvodne plánovanom termíne ďalšieho zasadnutia komisie (18.4.2023) 

bude v zahraničí. 

Komisia sa zhodla, že ďalšie zasadnutie komisie sa tak uskutoční 26.4.2023 (streda) so 

začiatkom o 14:00hod. Členovia komisie tak môžu hodnotiť projekty do 23.4.2023 do 

24:00hod. 

 

 

K bodu č.11: 

Záver 

Predseda Erik Král ukončil zasadnutie komisie. 

Nasledujúce zasadnutie sa predbežne uskutoční dňa 26.4.2023 v miestnosti č.634 so začiatkom 

o 14:00hod. 

 

 

Zapísal:  

 

Pavol Ferčák  

     zapisovateľ komisie 

 

 

            Ing. Erik Král 

         predseda komisie 


